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            NyhetsBrev Täby 

 
 

    

INNEHÅLL 

 

Kommunfullmäktige 

Kommunstyrelsen 

Stadsbyggnadsnämnden 1 & 2 

Kultur- och fritidsnämnden 

Namn- och skönhetsrådet 

Stadsbyggnadspris 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden 

Lantmäterinämnden 

 

 

 
Foto: Holger Ellgaard, Wikimedia. 

  

 

 

Välkomna till det andra numret av nyhetsbrevet från Täby Villaägareförening! 

 

Föreningen jobbar för att alla ska kunna bo bra i sitt eget hus och många av de beslut som fattas i 

kommunen är viktiga för villaägarna. Med det här nyhetsbrevet vill vi regelbundet informera om 

det som händer i kommunens ledning och som har betydelse för villaägarna.  

 

Nummer 2 handlar i huvudsak om vad som hände i kommunen under juni månad 2023. 

Nyhetsbrevet kommer att utvecklas med tiden. Alla synpunkter är välkomna! Mejla till: 

tabyvillaagarforening@gmail.com  

 

Nyheter i den här utgåvan är att det ganska okända Namn- och skönhetsrådet i Täby samt 

Lantmäterinämnden presenteras.  

 

Bernt Karlsson 

Ordförande 

 

 

 

Den som vill veta mer om något beslut kan gå in på  

https://www.taby.se/kommun-och-politik/politik-och-beslut/handlingar/ 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE Måndagen den 12 juni 2023 kl. 18.00–20.45  

 

 Mikael Jensen (M), ordförande i Kommunfullmäktige.  

 

Endast ett av fullmäktiges beslut den 13 juni berörde villaägare direkt. Man fastställde ändringar i 

Taxa för bygglov, planering, kart- och mättjänster. 

 

Frågan avhandlades i Nyhetsbrev 1 – 2023, men kommunfullmäktige förtydligade beslutet: 

 

” Vissa skrivningar i taxan behöver ändras för att det ska vara tydligt för sökanden vad som 

gäller. Totalt sex stycken ändringar eller strykningar genomförs jämfört med den tidigare 

beslutade taxan, ingen av dessa ändringar eller strykningar innebär ökade kostnader.” 

 

För övrigt beslutades till exempel om renovering av Skarpängsskolans idrottshall. 

 

Protokoll från kommunfullmäktige 12 juni 2023 

 

 

KOMMUNSTYRELSEN  

 

 Erik Andersson (M), ordförande i Kommunstyrelsen.  

 

Kommunstyrelsen hade inget möte i juni. Nästa möte hölls den 25 september.  

  

https://doc.taby.se/handlingar/Kommunfullm%C3%A4ktige/2023/2023-06-12/Protokoll/Protokoll%20KF%202023-06-12.pdf
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STADSBYGGNADSNÄMNDEN – 1   

Tisdagen den 13 juni 2023 klockan 18.00 

 

 Johan Algernon (M), ordförande i Stadsbyggnadsnämnden.  

 

 

 

 

En kontroversiell fråga kom upp på Stadsbyggnadsnämndens möte den 13 juni, kollektivtrafiken. 

Kommunen skulle svara på en remiss från regionens Trafikförvaltning. En majoritet i 

Stadsbyggnadsnämnden menade att remissen bara innehöll nedskärningar. Bland annat motsatte 

man sig en nedläggning av linje 618.  

 

Den styrande alliansen lämnade ett tämligen skarpt uttalande, i vilket man bland annat påtalade 

önskade förbättringar. Ett exempel på dessa var busstrafik Skarpäng – Roslags-Näsby – 

Danderyds sjukhus.  

 

Frågan har sedermera utvecklats och Trafikförvaltningen i Region Stockholm har beslutat om 

nedläggningar av Linje 618 (Näsbypark – Danderyds sjukhus) och Linje 612X. Ändringarna 

träder i kraft den 11 december 2023.  

 

Länk till kommunens information om kollektivtrafiken 

 

För övrigt beslutade man om ett marköverlåtelseavtal för bebyggelse med Rotstein Arkitekters 

projektbolag, rörande fastigheten Rödklövern 4 i Roslagsnäsby samt upphandling av 

entreprenader för park, gata och vinterväghållning.  

 

Länk till Stadsbyggnadsnämndens protokoll från den 13 juni 2023 

  

https://www.taby.se/nyheter/2023/september/nedskarningar-i-kollektivtrafiken-fran-och-med-mitten-pa-december/
https://doc.taby.se/handlingar/Stadsbyggnadsn%C3%A4mnden/2023/2023-06-13/Protokoll%20fr%C3%A5n%20stadsbyggnadsn%C3%A4mndens%20sammantr%C3%A4de%20den%2013%20juni%202023%20%C2%A7%C2%A7%2069-74,%2076-84.pdf
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STADSBYGGNADSNÄMNDEN – 2   

Tisdagen den 29 augusti 2023 klockan 18.00 – 19.41 

 

 

Stadsbyggnadsnämnden hade även ett möte den 29 augusti 2023. Den här gången tog det nästan 

en månad att skriva protokollet. Mötet avhandlade ett par punkter som kan vara av intresse för 

villaägare.  

 

Den första var att: ”Stadsbyggnadsnämnden beslutar att ställa ut förslag till Föreskrifter avseende 

avfallshantering i Täby kommun med tillhörande bilagor, under perioden 11 september 

2023 till 13 oktober 2023.” Det finns ett tjänsteutlåtande i frågan, där det bland annat framgår att 

avfallstaxan kan förändras. Se länk nedan. 

 

Förslag rörande avfallshantering 

 

Mötet avhandlade också en fråga om strandskyddsdispens för en fastighet i Viggbyholm, där 

dispens beviljades.  

 

Länk till Stadsbyggnadsnämndens protokoll från den 29 augusti 2023 

 

 

 

KULTUR- OCH FRITIDSNÄMNDEN  

Tisdagen den 13 juni 2023 klockan 18.00–19.40 

 

 Carl Henrik Svenson (M), ordförande i Kultur- och fritidsnämnden.  

 

Kultur- och fritidsnämnden hade inga ärenden av direkt intresse för Täbys villaägare under sitt 

junimöte.  

Man avhandlade bland annat kulturskolans organisation och musikskolepeng, vilket kanske kan 

vara av visst allmänt intresse.  

 

 

 

 

  

https://doc.taby.se/handlingar/Stadsbyggnadsn%C3%A4mnden/2023/2023-08-29/Handlingar/06.1%20Tj%C3%A4nsteutl%C3%A5tande%20Utst%C3%A4llning%20av%20f%C3%B6rslag%20till%20f%C3%B6reskrifter%20om%20avfallshantering%20i%20T%C3%A4by%20kommun.pdf
https://doc.taby.se/handlingar/Stadsbyggnadsn%C3%A4mnden/2023/2023-08-29/Protokoll%20fr%C3%A5n%20stadsbyggnadsn%C3%A4mndens%20sammantr%C3%A4de%20den%2029%20augusti%202023.pdf
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NAMN- OCH SKÖNHETSRÅDET 

 

Namn- och skönhetsfrågor är i högre eller lägre grad aktuella för alla i Täby. Rådet är tämligen 

okänt och en kort presentation kan vara på sin plats. Johan Algernon (M) är ordförande i rådet 

och Mats Nordström (L) är vice ordförande. Av de övriga ledamöterna kommer från 

Moderaterna, Socialdemokraterna och Centerpartiet, men även Leif Grönwall från Täby 

hembygdsförening är ledamot.  

 

Det senaste mötet hölls den 1 juni 2023. Utöver ledamöterna deltog bland andra stadsarkitekten 

Martin Edfelt och parkchefen Anna Feltelius.  

 

Bland de frågor man tog upp under junimötet var ingen direkt av villaägarintresse. En 

presentation av pågående gestaltningsarbete för stadsparken Täby park kan ha varit av mer 

allmänt intresse.  

 

 

 

 

 

Johan Algernon är tämligen välkänd i Täby. 

Namn- och skönhetsrådets vice ordförande Mats 

Nordström (L) är kanske mindre känd. 

 
(Foto: Från kommunens hemsida.) 

 

 

STADBYGGNADSPRIS 
 

Täby kommun utlyser ett stadsbyggnadspris. Så här står det på kommunens hemsida:  

 

” Vi hoppas få en stor bredd i nominerade förslag, allt från parker till flerbostadshus, villor och 

trafiklösningar.” 

 

Nomineringstiden gick ut i maj, men man kan rösta under tiden 25 september–15 oktober. 

Vinnaren presenteras den 14 november. Se länk nedan.  

 

https://www.taby.se/nyheter/2023/maj/nominera-till-stadsbyggnadspriset/ 

 

 

https://www.taby.se/nyheter/2023/maj/nominera-till-stadsbyggnadspriset/
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Föregående års vinnare av Täbys stadsbyggnadspris, dagvattendammarna i Ängsholmsparken.  
(Foto: Täby kommuns hemsida) 

 

 

 

SÖDRA ROSLAGENS MILJÖ- OCH 

HÄLSOSKYDDSNÄMND  
 

Onsdagen den 14 juni 2023 klockan 18.30–20.15, 

 

Nämnden gick igenom en plan från Södra Roslagens miljö- och hälsoskyddskontor som handlade 

om åtgärder mot buller. I kontorets skrivelse kunde man bland annat läsa: 

 

Åtgärdsplanen tar även upp att det behövs ett helhetsgrepp för vissa vägar 

(Vikingavägen, Bergtorpsvägen, Turebergsvägen) i kommunen. Dessa vägar 

kommer att utredas och åtgärdas i första hand. 

 

Länk nedan för den som vill läsa mer.  

 

Länk till bullerskydd 

 

 

 

 

 

 

 

https://doc.taby.se/handlingar/S%C3%B6dra%20Roslagens%20milj%C3%B6%20och%20h%C3%A4lsoskyddsn%C3%A4mnd/2023/2023-06-14/Handlingar/12.1%20Tj%C3%A4nsteutl%C3%A5tande%20-%20Yttrande%20%C3%B6ver%20f%C3%B6rslag%20till%20Bullerskyddsprogram.pdf
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LANTMÄTERINÄMNDEN  
Torsdagen den 15 juni 2023 kl. 17.00 – 17.40 
 

Lantmäterinämnden är ytterligare en av Täbys mindre kända nämnder. På kommunens hemsida 

förklarar man verksamheten:  

 

Nya fastigheter kan bildas genom avstyckning, klyvning och sammanläggning. 

Marköverföring eller rättigheter mellan fastigheter genomförs som 

fastighetsreglering. Rätten att dra fram ledningar över annans mark kan ske genom 

ledningsrätt. Gemensamhetsanläggning inrättas genom anläggningsförrättning för 

att bygga och sköta gemensamma vägar, va-ledningar, grönytor, parkering mm. 

Oklara äganderättsförhållanden kan säkerställas genom äganderättsutredning. 

 

Under mötet informerade lantmäterimyndighetschef Olle Palmér om arbetet inom 

lantmäterimyndigheten. Inflödet av ärenden var bra och verksamheten hade en god 

ärendebalans. 

 

https://www.taby.se/stadsplanering-och-trafik/kartor-och-lantmateri/lantmaterimyndigheten/ 

 

 

 

 
 

Leif Odselius (L), ordförande i lantmäterinämnden 
(Foto: Täby kommuns hemsida.) 

 

https://www.taby.se/stadsplanering-och-trafik/kartor-och-lantmateri/lantmaterimyndigheten/

